
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 119
Hvad er den faktuelle miljømæssige effekt af at bringe Miljøstyrelsens vejled-
ning om husdyrgodkendelsesloven i overensstemmelse med Natur- og Miljø-
klagenævnets afgørelse af 24. November 2011, j.nr.: NMKN-133-00068? Og
hvor stor en andel udgør denne miljøeffekt årligt set i forhold til målet ifølge
vandplanerne på 19.000 ton kvælstof?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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